
Or. 0002.11.2023

R  A  D  A       G  M  I  N  Y      S  Z  C  Z  U  T  O  W  O

P R O T O K Ó Ł   Nr LVII/2023

LVII Sesji  Rady  Gminy   S z c z u t o w o

odbytej w dniu 29 grudnia 2023 r

Protokół  zawiera:

1. Uchwała Nr LVII/342/2023  zmieniająca  Uchwałę Budżetową Nr XLV/284/2022 na rok

2023.

2.  Uchwała  Nr  LVII/343/2023  w  sprawie  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy

Szczutowo.

3. Uchwała budżetowa na 2024 rok Nr LVII/344/2023.

4.  Uchwała  Nr  LVII/345/2023  w  sprawie  pokrycia  w  roku  2023  części  kosztów

gospodarowania  odpadami  komunalnymi  z  dochodów  własnych  niepochodzących  z

pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.

5.  Uchwała  Nr  LVII/346/2023  w  w sprawie  ustalenia  wydatków,  które  nie  wygasają  z

upływem 2023 roku oraz określenia planu finansowego i terminu dokonania tych wydatków.

6.  Uchwała  Nr  LVII/347/2023  w  sprawie  ustalenia  dopłat  do  taryf  dla  zbiorowego

zaopatrzenia w wodę na terenie gminy Szczutowo.

7.  Uchwała  Nr  LVII/348/2023  w  sprawie  ustalenia  dopłat  do  taryf  dla  zbiorowego

odprowadzania ścieków na terenie gminy Szczutowo.

8.  Uchwała  Nr  LVII/349/2023  w  sprawie  określenia  zasad  udzielania  dotacji  na

sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku

wpisanym  do  rejestru  zabytków  lub  znajdującym  się  w  gminnej  ewidencji  zabytków

położonym na terenie Gminy Szczutowo.



9. Uchwała Nr LVII/350/2023 w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków

ratowników  oraz  kandydatów  na  strażaków  ratowników  ochotniczych  straży  pożarnych

uczestniczących  w  działaniach  ratowniczych,  akcjach  ratowniczych,  szkoleniach  lub

ćwiczeniach.

10. Uchwała Nr LVII/351/2023 w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego w celu

udzielenia wsparcia w ramach wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w

domu” na lata 2024-2028 oraz określenia zasad zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy

społecznej.



PROTOKÓŁ NR LVII/2023

 Sesji Rady Gminy Szczutowo

odbytej w dniu 29 grudnia 2023 r.

w sali posiedzeń Urzędu Gminy Szczutowo

Przewodniczył:  Przewodniczący Rady Gminy – Pan Zbigniew Kopciński.

Protokołowała: Marta Schodowska –  inspektor ds. obsługi rady gminy, kadrowych i organizacyjno

- technicznych

Sesję rozpoczęto o godz. 10.10                                   

  Zakończono o godz. - 13.00                                        

 Stan radnych - 15                                                        

Obecnych- 15                                                              

  Procent frekwencji  –  100%                                       

            

Obecnych radnych  przedstawia załączona do protokołu lista obecności.

Uchwalony porządek obrad:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum.

2. Przedstawienie porządku obrad, ewentualne zmiany 

3. Przedstawienie informacji o złożonych interpelacjach i zapytaniach oraz o udzielonych na

nie odpowiedziach.

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności między sesjami.

5. Informacja Sekretarza Gminy o działalności Urzędu Gminy między sesjami.

6. Podjęcie uchwały zmieniającej  Uchwałę Budżetową  Nr XLV/284/2022 na rok 2023.

7. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szczutowo na lata

2024-2035.

  1. Ewentualne odczytanie projektu WPF;

   2. Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej;

   3. Dyskusja;

   4. Głosowanie projektu uchwały.

8. Podjęcie uchwały budżetowej na 2024 rok.

   1. Ewentualne odczytanie projektu budżetu;



   2. Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej;

   3. Dyskusja;

   4. Głosowanie projektu uchwały.

9. Podjęcie  uchwały  sprawie  pokrycia  w  roku  2023  części  kosztów  gospodarowania

odpadami  komunalnymi  z  dochodów  własnych  niepochodzących  z  pobranej  opłaty  za

gospodarowanie odpadami komunalnymi.

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wydatków, które nie wygasają z upływem 2023

roku oraz określenia planu finansowego i terminu dokonania tych wydatków.

11.  Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia dopłat do taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w

wodę na terenie gminy Szczutowo.

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia dopłat do taryf dla zbiorowego odprowadzania

ścieków na terenie gminy Szczutowo.

13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na sfinansowanie prac

konserwatorskich,  restauratorskich  lub  robót  budowlanych  przy  zabytku  wpisanym  do

rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków położonym na terenie

Gminy Szczutowo.

14. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wysokości  ekwiwalentu  pieniężnego  dla  strażaków

ratowników  oraz  kandydatów  na  strażaków  ratowników  ochotniczych  straży  pożarnych

uczestniczących  w  działaniach  ratowniczych,  akcjach  ratowniczych,  szkoleniach  lub

ćwiczeniach. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego w celu udzielenia

wsparcia w ramach wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata

2024-2028 oraz określenia zasad zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy społecznej.

16. Przyjęcie planu pracy Rady Gminy Szczutowo na 2024 rok.

17. Zapoznanie z pismem oraz zajęcie stanowiska w sprawie remontu drogi w Gorzeniu.

18. Wolne wnioski 

19. Zakończenie obrad  LVII Sesji Rady Gminy Szczutowo. 



Przebieg:

Ad.1)  Przewodniczący Rady Pan Zbigniew Kopciński dokonał otwarcia LVII Sesji Rady Gminy

Szczutowo.  Przywitał  przybyłych  radnych,  sołtysów,  Wójta  Gminy  Pana  Andrzeja

Twardowskiego,Sekretarza Gminy Pana Bogdana Kaczorowskiego, Skarbnika Gminy Panią Hannę

Domagalską,  Radnego  Rady  Powiatu  w  Sierpcu  Pana  Juliusza  Gorzkosia  oraz  przybyłych

gości.Stwierdził, że obrady LVII Sesji Rady Gminy są prawomocne.

Ad.2)  Przewodniczący Rady Pan Zbigniew Kopciński wnioskował o wprowadzenie do porządku

punkcie 10 -podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wydatków, które nie wygasają z upływem 2023

roku oraz określenia  planu finansowego i  terminu dokonania  tych  wydatków, w punkcie  11  -

podjęcie  uchwały w sprawie ustalenia  dopłat  do taryf  dla  zbiorowego zaopatrzenia w wodę na

terenie gminy Szczutowo, w punkcie 12 -  podjęcie uchwały w sprawie ustalenia dopłat do taryf dla

zbiorowego  odprowadzania  ścieków  na  terenie  gminy  Szczutowo.  Po  podjęciu  decyzji  na

wspólnym posiedzeniu komisji  Przewodniczący Rady wnioskował o zdjęcie z porządku obrad pkt.

Przyjęcie Projektu Realizacji Zadań Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów

Alkoholowych  oraz  Przeciwdziałania  Narkomanii  na  2024  r.  dalej  punkty  otrzymują  nr  wg

kolejności.

Wobec powyższego Przewodniczący Rady Pan Zbigniew Kopciński poddał pod głosowanie zmianę

porządku obrad.

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu.

Na stan 15 radnych, obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 15 radnych.

„Za” zmianą porządku obrad głosowało 15 radnych;

„Przeciw” - 0 radnych;

„Wstrzymało się” - 0 radnych.

Rada jednogłośnie przyjęła zmianę porządku obrad.

Ad.3)  W punkcie tym głosu nie zabrano, ponieważ nie złożono interpelacji i zapytań.

Ad. 4) Wójt Gminy Pan Andrzej Twardowski przedstawił informację, m.in.:

-zakończył  się  etap  budowy  kanalizacji  sanitarnej  w  miejscowości  Blinno  oraz  budowy  dróg

gminnych.  Zaplanowane inwestycje - przebudowa drogi Podlesie – Grądy zostanie wykonane do

15 kwietnia 2024 r. oraz kolejna część budowy kanalizacji sanitarnej w miejscowości Blinno,

-zakończyło  się  postępowanie  przetargowe  na  odbiór  odpadów  komunalnych  z  terenu  gm.

Szczutowo,  najkorzystniejszą  ofertę  przedstawiła  firma  ECOVIR,  stawka  za  odbiór  odpadów

komunalnych na rok 2024 r. pozostaje bez zmian,

-OSP  Gójsk  otrzymała  nowy  średni  samochód  ratowniczo-gaśniczy.  Wartość  samochodu  to



1.300.000,00 zł, około 600.000,00 zł stanowią środki własne gminy.

Lekki  samochód   stacjonujący w  OSP Gójsk  zostanie  przekazany jednostce  straży  pożarnej  w

Mierzęcinie, natomiast bus obecnie będący w Mierzęcinie zostanie przekazany do OSP Blinno.

Wykonano również modernizację remizy OSP w Podlesiu.

-otrzymaliśmy dofinansowanie z Rządowego Programu Polski  Ład w kwocie 8 mln,na inwestycje

dot. dróg gminnych, w/w programu otrzymaliśmy dofinansowanie na oświetlenie uliczne, zostaną

wymienione  żarówki  na  energooszczędne  w  pozostałych  miejscowościach  na  terenie  gminy.

Zostanie  wykonana  dodatkowa inwestycja  w porozumieniu  z  powiatem sierpeckim.  Inwestycja

będzie dotyczyła drogi powiatowej  Blizno – Łukomie.

- nie planuje się dodatkowego zadłużenia w gm. Szczutowo. Jesteśmy najmniej zadłużoną gminą na

terenie powiatu sierpeckiego.

 Ad. 5) Sekretarz Gminy Pan Bogdan Kaczorowski przekazał informacje związane z:

-gmina wystąpiła z wnioskiem do Starostwa Powiatowego w Sierpcu  o skomunalizowanie działki

w miejscowości Agnieszkowo, nr 49, o powierzchni 1,15 ha. Są przesłanki, aby Starosta uznał, że

było to mienie gromadzkie. Jeżeli Starosta uznana, że było to mienie gromadzkie, gmina wystąpi do

wojewody o skomunalizowanie działki i przejęcie jej na własność gminy,

-został przeprowadzony egzamin na stopień nauczyciela mianowanego,

- prowadzone były działania dot. uruchomienie elektronicznych doręczeń, początkowo był to termin

10 grudnia b.r..w urzędzie gminy została założona skrzynka do E-doręczeń. Termin jednak został

zmieniony na koniec 2024 roku.

-została  powołana  gminna  komisja  do  przeprowadzenia  inwentaryzacji  mienia  należącego  do

gminy,

-   zostało ogłoszone postępowanie przetargowe na odbiór  odpadów komunalnych.  W przetargu

brały udział dwie firmy: ECOVIR oraz EMPEGEK. Oferta firmy ECOVIR była korzystniejsza.

- otrzymaliśmy decyzję Wód Polskich o zatwierdzeniu taryf opłat za wodę oraz za ścieki. Taryfy

wydawane są na okres 3 lat.

-  na  terenie  gminy  powstały  samowole  budowlane  w  lasach.  Gmina  została  posądzona  o

bezczynność. Została skierowana skarga do Wojewódzkiego Sadu Administracyjnego, organ gminy

otrzymał   odpowiedź na  skargę,  w której  oddala  się  pozew,  uznając  że  organ nie  dopuścił  się

bezczynności oraz przewlekłości postępowania,

- prowadzone jest postępowanie o wydanie decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach zgody na

realizację  inwestycji  pn  Instalacja  do  zbierania  i  przetwarzania  odpadów  komunalnych  w

miejscowości Cisse.

Sekretarz Gminy Pan Bogdan Kaczorowski informację o realizacji  w/w inwestycji  przekazywał

sukcesywnie od dwóch lat.



Na sesji w dniu 29.11.2021 r. została przekazana informacja, że został złożony wniosek o wydanie

decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach na realizację inwestycji pn. Instalacja do zbierania i

przetwarzania  odpadów  komunalnych  w  miejscowości  Cisse.  Lokalizacja  inwestycji  w  zwartej

zabudowie z doświadczenia wynika, że może dojść do zgromadzenia dużej ilości odpadów i ich

pozostawienia. 

Na  podstawie  raportu  dołączonego  do  złożonego  wniosku  wynikało,  że  ilość  odpadów,  które

trafiałyby  na  wysypisko  wynosiłaby   ok  70  ton.  Średnio  dziennie  przez  miejscowość  Cisse

przemieszczałyby się 22 samochody dostarczające odpady. 

Organy uzgadniające, występowały o zawarcie w raporcie oceny oddziaływania na środowisko.

Następnie w dniu 25.11.2022 r. Sekretarz Gminy Pan Bogdan Kaczorowski przekazał informację,

że RDOŚ oraz Wody Polskie wydały decyzję pozytywną, a Sanepid zaopiniował milcząco.

Wójt Gminy Pan Andrzej Twardowski rozstrzygnął sprawę i wydał decyzję odmowną.  Inwestor

skorzystał  z przysługującego mu prawa i odwołał się od tej decyzji do SKO.

Na kolejnej sesji została przekazana informacja, iż SKO uchyliło decyzję Wójta Gminy i przekazało

do ponownego rozpatrzenia. W uzasadnieniu wskazano elementy jakie organ powinien wziąć pod

uwagę  przy  ponownym  rozpatrzeniu  sprawy,  m.in.  aby  uzupełnić  ocenę  oddziaływania  na

środowisko o kolejne elementy.  Takie czynności zostały poczynione i  proces został  ponowiony.

Decyzja Wójta Gminy została przesłana do organów opiniujących o zajęcie stanowiska. 

Na sesji w dniu 30. 06.2023 r. Sekretarz Gminy przekazał informację, że trwa proces uzgodnienia

raportu oddziaływania na środowisko  planowanej inwestycji. RDOŚ wskazał na braki formalne,

m.in. brak podpisów autorów raportów. W międzyczasie wpłynęły uwagi co do treści raportu od

Stowarzyszenie EKO-SKRWA, które mogą być wykorzystane przy rozstrzygnięciu sprawy. 

Na przestrzeni tego czasu otrzymaliśmy pozytywne uzgodnienia  od Wód Polskich oraz RDOŚ,

został wyznaczony termin do zapoznania się aktami sprawy.

Wpłynęły pisma, wnioski z podpisami wielu osób zawierające sprzeciw realizacji tej inwestycji,

które są dołączone  do akt sprawy.

Do końca roku zostanie wydana decyzja w tej sprawie. 

W międzyczasie Wójt Gminy oraz Rada Gminy podjęli decyzję o podjęciu  uchwały o opracowaniu

m.p.z.p.  dla  miejscowości Cisse, który miałby na celu wyeliminowanie tego terenu z możliwości

lokalizacji  takich  inwestycji.  Wójt  Gminy  realizując  ustalenia  Rady  Gminy  zawarł  umowę  na

opracowanie m.p.z.p. z firmą GISPLAN z Bydgoszczy.

Gmina Szczutowo jest etapie opracowania planu na wskazanym obszarze. Do wszystkich instytucji

wskazanych w ustawie wystąpiono z informacją o przystąpieniu do opracowania m.p.z.p.

Do mieszkańców miejscowości Cisse zostały wysłane imienne powiadomienia o przystąpieniu do

sporządzania planu oraz możliwości  składania wniosków przez właścicieli  gruntów i określenia



przeznaczenia ich gruntów w planie. Termin składania wniosków upłynął w dniu 28.12.2023 r.

Zostało zorganizowane spotkanie z mieszkańcami Cisse, na którym wyjaśniono sprawę i przyjęto

wnioski od właścicieli nieruchomości.

Powyższa informacja została przekazana ponieważ budzi  wiele wątpliwości Wójta Gminy, Rady

Gminy oraz mieszkańców w  szczególności miejscowości Cisse. Walczymy z tym problemem od

dwóch lat,aby obronić się przed ta inwestycją.

Radny Powiatu Pan Juliusz  Gorzkoś wyraził  zdanie,  oby opracowanie  m.p.z.p  w miejscowości

Cisse  dla  obszaru,  w  którym planowana  jest  realizacja  inwestycji  pn  Instalacja  do  zbierania  i

przetwarzania odpadów komunalnych uniemożliwiło powstanie tej inwestycji.  Natomiast jeśli to

nie  przyniesie  zamierzonych  rezultatów  powinniśmy  zrobić  wszystko,  aby  nie  dopuścić  do

powstania takiej inwestycji.

Sekretarz  Gminy  Pan  Bogdan  Kaczorowski  wyjaśnił,  że  do  właściwości  Rady  Gminy  należy

władztwo planistyczne, gdzie ostateczną decyzję podejmuje Rada Gminy.  M.p z.p w miejscowości

Cisse  dla  obszaru,  w  którym planowana  jest  realizację  inwestycji  pn  Instalacja  do  zbierania  i

przetwarzania  odpadów komunalnych  zostanie  utworzony i  jest  to  skuteczny instrument,  który

pozwoli na zablokowanie takiej inwestycji.  

Pan Andrzej Gromelski uważa,  iż opracowanie w/w/ planu zagospodarowania przestrzennego nie

przyniesie zamierzonego celu.

Następnie Pan Gromelski przedstawił sytuację w sprawie budowy przez inwestora CEDROB SA,

kompleksu przemysłowo – przetwórczego drobiu w miejscowości Puszcza Rządowa gm. Rypin.

Sekretarz  Gminy Pan  Bogdan  Kaczorowski  poinformował  o  inwestycji  budowy biogazowni  w

miejscowości  Dziki  Bór.  W oparciu  o  ustalenia  m.p.z.p  Starosta  Sierpecki  odmówił  wydania

pozwolenia na budowę w/w biogazowni.

Wzdłuż  drogi  powiatowej  miejscowości  Dziki  Bór  został  wyznaczony ograniczony obszar  pod

zabudowę  zagrodową,  tereny  upraw  rolnych,  które  znajdują  się  za  tym  obszarem  eliminują

możliwości  lokalizacji  budynków inwentarskich  i  hodowlanych.  M.p.z.p  spowodował,  że  teren

zabudowy zagrodowej  jest  bardzo ograniczony.  Określone  są  parametry w m.p.z.p,  do  których

inwestor  musi  się  dostosować.  Tereny  zabudowy  zagrodowej  zostały  ograniczone  i  eliminują

budowę obiektów wielkoobszarowych.

Wójt Gminy Pan Andrzej Twardowski poinformował, że po  utworzeniu m.p.z.p dla miejscowości

Dziki  Bór,  niektórzy  z  mieszkańców  wsi  zgłaszają  niezadowolenie,  ponieważ  chcieliby  się

rozbudować, a plan ich ogranicza.

Plan  zagospodarowania  przestrzennego  wykonuje  firma  zewnętrzna,  która  w  porozumieniu  z

wojewodą uzgadnia  warunki utworzenia m.p.z.p.

Pan  Andrzej  Gromelski  uważa,  że  po  wydaniu  pozytywnych  decyzji   przez  instytucje,  które



wyrażają  zgodę  na  powstawanie  takich  inwestycji  jak  chlewnie,  czy  instalacja  do  zbierania  i

przetwarzania  odpadów  komunalnych  w  miejscowości  Cisse,  organ  powinien  przygotować

poważne argumenty, aby nie dopuścić do tworzenia w/w inwestycji.

Wójt  Gminy  Pan  Andrzej  Twardowski  poinformował,  że  na  chwilę  obecną  inwestycja  w

miejscowości Dziki Bór oraz Cisse jest zablokowana poprzez utworzenie m.p.z.p.

Ad.6)  Skarbnik  Gminy  Pani  Hanna  Domagalska  przedstawiła  projekt  uchwały  zmieniającej

Uchwałę Budżetową  Nr XLV/284/2022 na rok 2023.

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Anna Komorowska odczytała projekt w/w uchwały. 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Pan Zbigniew Kopciński poddał pod głosowanie projekt

uchwały.

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu.

Na stan 15 radnych, obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 15 radnych.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 15 radnych;

„Przeciw” - 0 radnych;

„Wstrzymało się” - 0 radnych.

Rada  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr  LVII/342/2023   zmieniająca  Uchwałę  Budżetową  Nr

XLV/284/2022 na rok 2023.

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Radny Pan Zdzisław Grzywiński opuścił obrady sesji.

Ad.7)  Skarbnik  Gminy Pani  Hanna  Domagalska  przedstawiła  szczegółowo projekt  uchwały  w

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szczutowo na lata 2024-2035.

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Anna Komorowska odczytała  Uchwałę Nr 3.h./87/2023 Składu

Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  Warszawie  z  dnia  28  listopada  2023  r.

zawierającą opinię pozytywną.

W zarządzonej dyskusji przez Przewodniczącego Rady Pana Zbigniewa Kopcińskiego radni głosu

nie zabrali.

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Anna Komorowska zapoznała Radę Gminy z projektem uchwały

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej  Gminy Szczutowo.

Przewodniczący Rady Pan Zbigniew Kopciński poddał pod głosowanie jawne projekt  uchwały

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szczutowo.

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu.

Skład ustawowy w liczbie 15 radnych, obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 14 radnych.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych.

„Przeciw”- 0 radnych.

„Wstrzymało się” 0 .



Rada jednogłośnie podjęła Uchwałę  Nr LVII/343/2023 w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Szczutowo. 

 Uchwała wraz załącznikami stanowi załącznik do protokołu.

Ad.8) Skarbnik Gminy Pani Hanna Domagalska omówiła projekt uchwały budżetowej na 2024 r.

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Anna Komorowska zapoznała Radę Gminy z Uchwałą 

Nr 3.c/85/2023 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 

28 listopada 2023 r. zawierającą opinię pozytywną.

W zarządzonej dyskusji przez Przewodniczącego Rady Pana Zbigniewa Kopcińskiego radni głosu

nie zabrali.

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Anna Komorowska zapoznała Radę Gminy z projektem Uchwały

Budżetowej na rok 2024.

Przewodniczący Rady Pan Zbigniew Kopciński poddał pod głosowanie jawne projekt w/w uchwały.

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu.

Skład ustawowy w liczbie 15 radnych, obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 14 radnych.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych.

„Przeciw”- 0 radnych.

„Wstrzymało się” 0 .

Rada  jednogłośnie podjęła Uchwałę Budżetową na rok 2024 Nr LVII/344/2023.

Uchwała wraz załącznikami stanowi załącznik do protokołu.

Przewodniczący Rady Pan Zbigniew Kopciński zarządził 10 min. przerwę w obradach.

Ad.9)  Po  wznowieniu  obrad  przez  Przewodniczącego  Rady,  Sekretarz  Gminy  Pan  Bogdan

Kaczorowski  przedstawił  projekt  uchwały  sprawie  pokrycia  w  roku  2023  części  kosztów

gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty

za gospodarowanie odpadami komunalnymi.

Na obrady sesji powrócił Pan Zdzisław Grzywiński.

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Anna Komorowska odczytała projekt w/w uchwały. 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Pan Zbigniew Kopciński poddał pod głosowanie projekt

uchwały.

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu.

Na stan 15 radnych, obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 15 radnych.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 15 radnych;

„Przeciw” - 0 radnych;

„Wstrzymało się” - 0 radnych.

Rada jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr Nr LVII/345/2023 w sprawie pokrycia w roku 2023 części

kosztów  gospodarowania  odpadami  komunalnymi  z  dochodów  własnych  niepochodzących  z



pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad.10)  Sekretarz  Gminy  Pan  Bogdan  Kaczorowski  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie

ustalenia wydatków, które nie wygasają z upływem 2023 roku oraz określenia planu finansowego i

terminu dokonania tych wydatków.

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Anna Komorowska odczytała projekt uchwały w/w sprawie 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Pan Zbigniew Kopciński poddał pod głosowanie Rady.

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu.

Na stan 15 radnych, obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 15 radnych.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 15 radnych;

„Przeciw” - 0 radnych;

„Wstrzymało się” - 0 radnych.

Rada jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr LVII/346/2023 w w sprawie ustalenia wydatków, które nie

wygasają  z  upływem  2023  roku  oraz  określenia  planu  finansowego  i  terminu  dokonania  tych

wydatków.

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad.11)  Sekretarz  Gminy  Pan  Bogdan  Kaczorowski  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie

ustalenia  dopłat  do  taryf  dla  zbiorowego  zaopatrzenia  w  wodę  na  terenie  gminy  Szczutowo.

Wiceprzewodnicząca Pani Anna Komorowska odczytała projekt w/w uchwały.

Brak uwag do projektu uchwały. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu.

Na stan 15 radnych, obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 15 radnych.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 15 radnych;

„Przeciw” - 0 radnych;

„Wstrzymało się” - 0 radnych.

Rada jednogłośnie podjęła  Uchwałę Nr LVII/347/2023 w sprawie ustalenia  dopłat  do taryf  dla

zbiorowego zaopatrzenia w wodę na terenie gminy Szczutowo.

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad.12)  Sekretarz  Gminy  Pan  Bogdan  Kaczorowski  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie

ustalenia  dopłat  do taryf  dla  zbiorowego odprowadzania ścieków na  terenie  gminy Szczutowo.

Wiceprzewodnicząca Pani Anna Komorowska odczytała projekt w/w uchwały.

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Pan Zbigniew Kopciński poddał pod głosowanie Rady.

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu.

Na stan 15 radnych, obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 15 radnych.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 15 radnych;



„Przeciw” - 0 radnych;

„Wstrzymało się” - 0 radnych.

Rada jednogłośnie podjęła  Uchwałę  Nr LVII/348/2023 w sprawie  ustalenia  dopłat  do taryf  dla

zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie gminy Szczutowo.

Uchwała  stanowi załącznik do protokołu.

Ad.13) Sekretarz Gminy Pan Bogdan Kaczorowski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

 określenia zasad udzielania dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub

robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej

ewidencji zabytków położonym na terenie Gminy Szczutowo.

Wiceprzewodnicząca Pani Anna Komorowska odczytała projekt w/w uchwały.

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Pan Zbigniew Kopciński poddał pod głosowanie Rady.

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu.

Na stan 15 radnych, obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 15 radnych.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 15 radnych;

„Przeciw” - 0 radnych;

„Wstrzymało się” - 0 radnych.

Rada  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr  LVII/349/2023  w  sprawie  określenia  zasad  udzielania

dotacji  na  sfinansowanie  prac  konserwatorskich,  restauratorskich  lub  robót  budowlanych  przy

zabytku  wpisanym  do  rejestru  zabytków  lub  znajdującym  się  w  gminnej  ewidencji  zabytków

położonym na terenie Gminy Szczutowo.

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad.14)  Sekretarz  Gminy  Pan  Bogdan  Kaczorowski  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie

wysokości  ekwiwalentu  pieniężnego  dla  strażaków ratowników oraz  kandydatów na  strażaków

ratowników ochotniczych straży pożarnych uczestniczących w działaniach ratowniczych, akcjach

ratowniczych, szkoleniach lub ćwiczeniach. 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Anna Komorowska odczytał projekt w/w uchwały.

Następnie Przewodniczący Rady Pan Zbigniew Kopciński poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu.

Na stan 15 radnych, obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 15 radnych.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 15 radnych;

„Przeciw” - 0 radnych;

„Wstrzymało się” - 0 radnych.

Rada  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr  LVII/350/2023  w  sprawie  wysokości  ekwiwalentu

pieniężnego dla strażaków ratowników oraz kandydatów na strażaków ratowników ochotniczych

straży pożarnych uczestniczących w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach



lub ćwiczeniach.

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Sołtys  miejscowości  Szczutowo  Pan  Andrzej  Komosiński  poinformował,  że  ekwiwalent  który

otrzymują druhowie OSP  Szczutowo przeznaczają na funkcjonowanie jednostki.

Ad. 15)  Wiceprzewodnicząca Rady Pani Anna Komorowska odczytał projekt uchwały w sprawie

podwyższenia  kryterium  dochodowego  w  celu  udzielenia  wsparcia  w  ramach  wieloletniego

rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028 oraz określenia zasad zwrotu

wydatków za świadczenia z pomocy społecznej. 

Przewodniczący Rady Pan Zbigniew Kopciński poddał pod głosowanie projekt w/w uchwał.

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu.

Na stan 15 radnych, obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 15 radnych.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 15 radnych;

„Przeciw” - 0 radnych;

„Wstrzymało się” - 0 radnych.

Rada  jednogłośnie  podjęła  Uchwał  Nr  LVII/351/2023  w  sprawie  podwyższenia  kryterium

dochodowego w celu udzielenia wsparcia w ramach wieloletniego rządowego programu „Posiłek w

szkole i  w domu” na lata 2024-2028 oraz określenia zasad zwrotu wydatków za świadczenia z

pomocy społecznej.

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad.16) Na wspólnym posiedzeniu komisji radni zapoznali się z projektem planu pracy rady gminy

na rok 2024 r.

Brak uwag do w/w sporządzonego planu pracy.

Plan pracy rady stanowi załącznik do protokołu.

Ad.17) Wiceprzewodnicząca Rady Pani Anna Komorowska odczytała pismo Pana J. Piątkowskiego

w sprawie remontu drogi w Gorzeniu.

Wójt Gminy zobowiązał się do nawiezienia żwirem newralgicznych odcinków remontowanej drogi,

gdy warunki pogodowe na to pozwolą, co spowoduje że ustaną uciążliwości przy wypędzaniu bydła

na pastwiska.

Ad.18)  Radny  Powiatu  Pan  Juliusz  Gorzkoś  przedstawił  informację  o  funkcjonowaniu

Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  w  Sierpcu  w  okresie  swojej  pracy  w

Radzie Powiatu w Sierpcu w ostatnie kadencji .

Ad.19) W związku z wyczerpaniem obrad Przewodniczący Rady Gminy Pan Zbigniew Kopciński

dokonał zamknięcia obrad LVII Sesji Rady Gminy Szczutowo.

                                                                                                 



Przewodniczący Rady

                                                                                                                            Zbigniew Kopciński

  Protokołowała

Marta Schodowska


